
Referat af generalforsamling 27/10-2021

Generalforsamling startet kl. 19.30 – slut kl. 20.53
Mødt: 10 huse, repræsenteret ved 13 personer udover bestyrelsen

(a) Valg af dirigent: Steen Andersen (28)

(b) Valg af 3 stemmetællere: Anne-Sofie (60), Peder (62), Rene (60)

(c) Formanden aflægger bestyrelsens beretning til godkendelse: beretning enstem-
migt godkendt

(d) kassereren fremlægger revideret regnskab til godkendelse: regnskab enstem-
migt godkendt

(e) Indkomne forslag:

� (45) Forslag om at træer mod R̊advedvej tjekkes for stabilitet, s̊a ned-
faldende grene forebygges: der er kontakt til en entreprenør der gennemg̊ar
omr̊adet

� (47) Forslag om at træer vest for sidste stikvej mod syd beskæres: der
er behov for en præcisering. Oprindeligt forslag: Ønske om fældning af

træer bag Egesholm 47 og 49 ud mod Skanderborgvej og ligeledes

ned mod Rådvedvej bag Egesholm 47

� (60) Forslag om at f̊a lavet en undersøgelse/konsekvensberegning af at et
evt. støjhegn øges i højde fra 2 til 3m. Oprindeligt forslag: I forbindelse

med indkaldelse til generalforsamling og synliggørelse af den støj-

analyse I har foranlediget, rejses der en del spørgsmål fra min

side:

– Er der afsøgt muligheden for at øge støjhegnets højde? Der

er i analysen udelukkende taget udgangspunkt 2 m høj støjhegn,

men hvorfor dette udgangspunkt?

– Hvad er konsekvensen ved eksempelvis 3 m højt hegn?

– Hvis målet er at komme under 58 dB, som er nutidens krav, hvor-

dan kan dette så løses hvis muligt?

– Hvad er akustikerens egen anbefaling?

– Kunne man evt. øge beplantningen i området igen?

Er ovenstående evt. noget I kan drøfte med rådgiveren inden mødet,

så det kan afklares? : der nedsættes et støjudvalg, som vil arbejde
med støjproblematikken
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(f) Foreningens arbejde i det kommende år:

� Forest̊a driften i henhold til vedtægterne

� Foranstalte græssl̊aning p̊a græsdækkede friarealer samt bag boligvejes
vendepladser

� Foranstalte vedligeholdelse af beplantningsbælter og sydlige stiareal herun-
der udbedre belægningen p̊a stien ned til R̊advedvej

� Foranstalte vedligeholdelse (herunder evt. revneforsegling), glatførebe-
kæmpelse og snerydning af boligveje

� støjanalyse

� Ad hoc og andre opgaver som bestyrelsen iværksætter, der ikke genererer
udgifter udover besluttet og indarbejdet i budgettet.

(g) Godkendelse af budget og fastsættelse af kontingent for det kommende år: det
foresl̊aede godkendt (vejfond: 500, kontingent: 750 kr. ).

(h) Trafikstøj og støjberegning: der blev nedsat et støjudvalg best̊aende af Renè
og Peder

(i) Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer + 1–2 suppleanter

� Henrik, p̊a valg - villig til genvalg: valgt

� Torben: valgt ind i bestyrelsen

� Jan, p̊a valg - ønsker ikke genvalg: ikke genvalgt

� Hans Steensen (p̊a valg) (suppleant): valgt, 2. suppleant

� Renè (60), Peder (62) og Simon (55) træder ind i bestyrelsen

� Marc (pr. 1/11: 49) valgt, 1. suppleant

(j) valg af 2 revisorer + 1 suppleant: valgt Jørn (14) og Steen (28) som revisorer
+ Gitte (58) som suppleant

(k) Evt.(her kan ikke besluttes, kun diskuteres/foresl̊aes):

� Der var beboere, der udtrykte bekymring over, at beboere fra Birkeholm
benyttede vores stamvej og vendeplads mod ↑vest →nord til, med trailer
at fragte b̊almateriale til Sankt Hans b̊al, da den ekstra trafik var risikabel
for børn p̊a vejen.

� Er 30 km/t-skilt muligt p̊a vejen?

� Er ”Legende børn”-skilt muligt p̊a vejen?

� Er der mulighed for at f̊a kommune til at opsætte container til affald?
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